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MØTEBOK 
 

 

Styremøte i Røldal Fjellstyre 
 

Tidspunkt: Måndag 4 desember 2017 

Stad:  Biblioteket 
 

Til stades på møtet: Torleif Fresvik, Håkon Småbrekke(møtte kl 1900 og var med på 

handsaminga fom sak 47/17), Randi Legård, Lars O. Seim (vara for Dag Sverre Ekkje) 

 

Andre til stades på møtet: Sveinung Olsnes, sekretær 

 

Forfall: Anne Marie G. Rabba (vara innkalla, men møtte ikkje), Dag Sverre Ekkje (vara 

møter) 
 

Saker til styremøtet  

 

Sak 42/17: Referat og meldingar 

Sak 43/17: Endring av fiskereglar for Røldal SA 

Sak 44/17: Rjupejakt 2018-reglar, prisar mm 

Sak 45/17: Ulevåbotn-endring av status og organisering for framtida 

Sak 46/17: Planlegging av aktivitet vinteren 2018 

Sak 47/17: Sak vedr udemokratiske avgjerder i Røldal FS 

Sak 48/17: Eventuelt 

 

 
Me stadfetster med våre underskrifter at møteboka samsvarar med det som kom fram på møtet. 

 

 

 

Torleif Fresvik/s/  Håkon Småbrekke/s/  Randi Legård/s/ 

 

 

Lars O. Seim/s/ 
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Sak 42/17: Referat og meldingar 
 

 

Saksdokument: 

2017.10.24-017.1.Ove Lynghamar-purring på dokumentasjon   

2017.10.26-017.1.Jan Øvregård mfl-etterlysing av engasjement i villreinproblematikken 

2017.11.06.1.3.innkalling 241117 off versjon    

2017.11.14-017.1.1.Ove Lynghamar m fl-dokumentasjon vedr avgjerder  
 

Saksutgreiing: 

Ingen 

 

Framlegg til vedtak: 

Ingen 

 

Referat: 

Orientering ved sekretær og leiar. 

Brevet frå Jan Øvregård med fleire takast opp som sak på neste møte. 

 

Vedtak: 

Styret tek orienteringa til vitande 

 

Brevet frå Jan Øvregård med fleire takast opp som sak på neste møte. 

 

Samrøystes 

 

 

 

Sak 43/17: Endring av fiskereglar for Røldal SA 
 

 

Saksdokument: 

Ingen 

 

Saksutgreiing: 

Leiar har kome opp med forslag til endring av fiskereglar for enkeltvatn innanfor Røldal SA. 

Dette gjeld Høsingevatn.  

 Det er sett ut fisk i  ein del vatn 2017 og fordelinga er slik: 100 stk i Trossovtjødna, 400 i 

Øvre og 400 i nedre Langavatnet, 200 i Høsing, 400 i Skurevatnet, 400 i Vassdalsvatnet, 200 i 

Tangensjøen og 1500 i Holmavatnet. 

 

Forslaget til leiar er som fylgjer: Mulig endring av fiskeregler for garnfiske. Høsingvatnet har 

nå fisk på halvkiloen, dette er av ca 200 fisk som blei satt ut i 2012 . De blei fanga med el. 

fiskeapparat. Inntil de andre vatnene har fisk på størrelse som gjør at det er interessant å 

fiske med garn der også, så kan vi diskutere om Høsingvatnet skal fredes for garnfiske fram 

til de andre har fisk på den størrelsen.» 
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Høsingevatnet har no fisk som er attraktiv å fiske på stong. Dei andre vatna i nærleiken må ha 

nokre år på seg før dei vert attraktive som fiskevatn att. Det kan derfor vere eit bra 

verkemiddel å frede Høsingevatnet for garnfiske fram til fisken alle vatna har kome opp i 

storleik. Ved å tillatte garnfiske i Høsingevatnet no kan det bli lite fisk veldig fort. Det vil 

ikkje vere rett å tidfeste når dette skjer sidan det er mange faktorar som påverkar dette. 

Fjellstyret vil måtte ta dette  opp til ny vurdering om nokre år og basere dette på eit lite 

prøvefiske.  

 

 

Forslag til vedtak: 

Røldal Fjellstyre ynskjer å frede Høgsingevatnet for garnfiske fram til fisken dei andre vatna i 

nærleiken (sjå nemde vatn i saksutgreiing) kjem opp i storleik. Vedtaket gjeld til nytt vedtak 

vert fatta. Det skal utførast eit lite prøvefiske i dei aktuelle vatna før opning for garnfiske.  

 

Vedtaket er gjort med heimel i Fjellova § 30. Fjellstyret tek atterhald om godkjenning av 

kommunen.  

 

Referat: 

Orientering ved leiar.  

Ingen kommentarar frå andre styremedlemer. 

 

Vedtak: 

Røldal Fjellstyre ynskjer å frede Høgsingevatnet for garnfiske fram til fisken dei andre vatna i 

nærleiken (sjå nemde vatn i saksutgreiing) kjem opp i storleik. Vedtaket gjeld til nytt vedtak 

vert fatta. Det skal utførast eit lite prøvefiske i dei aktuelle vatna før opning for garnfiske.  

 

Vedtaket er gjort med heimel i Fjellova § 30. Fjellstyret tek atterhald om godkjenning av 

kommunen.  

 

Samrøystes 

 

 

 

Sak 44/17: Rjupejakt 2018-reglar, jakttid og prisar 
 

 

Saksdokument: 

Ingen 

 

Saksutgreiing: 

Rjupa har no vore freda i 2 år på Røldal SA. Det har vore fleire år med til dels store 

bestandsnedgangar på heile Hardangervidda. Dei aller fleste fjellstyra har vore gjennom eit 

eller fleire år med freding av rjupa på HV.  

Sommaren 2017 har ein hatt ei god utvikling på rjupa over store delar av vidda. 

Tilbakemeldingar frå fjelloppsynet tilsa ei auke i bestanden alt på vårvinteren og dette 

inntrykket har vidare vore positivt utover sommaren. Spesielt lifugl har det vore ein markant 

oppgang på. Øvre Numedal Fjellstyre har hatt takseringsresultat som tilseier eit av dei beste 
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åra sidan dei starta med slik taksering (ca 25 fugl/km2). Eidfjord FS har og hatt gode resultat 

(ca 10 fugl/km2) . 

Utover sommaren 2017 har det og vore klart at det er mykje mus på vidda. Seinhaustes vart 

det og observert mykje lemmen over store område. Dersom ein no får ein vinter med gode 

tilhøve for smågnagarar og ein god vår for klekking, kan det bli svært bra tilhøve for rjupa 

også i 2018.  

 

På bakgrunn av dette vil sakshandsamar tilrå at det vert opna for rjupejakt på Røldal SA fom 

hausten 2018.  

 

Jakttid: 20 september tom 28 februar 

 

Reglar for jakt: 

1. Småviltjakt er tillete i tida 20 september tom 28 februar med fråtrekk av lovbestemte 

jaktfrie dagar. Småviltjakt er tillete mot løysing av jaktkort.  

2. Jaktkortet er personleg og kan ikkje overdragast til andre.  

3. Jeger skal alltid ha gyldig jaktkort, jegeravgiftskort, våpenkort og andre pålagde 

dokument. Dokument skal framvisast for kontroll når oppsynet krev det.  

4. Hund er ikkje tillete under småviltjakt på Røldal SA. 

 

Prisar for jakt på småvilt er regulert av forskrift om jakt, felling og fangst på Statsallmenning 

og pristaket er pt som fylgjer: 

 

Dagskort/døgnkort Kr    250,– 

5 dagerskort  Kr 1 000,– 

Ukekort (7 dager) Kr 1 400,– 

Sesongkort  Kr 2 300,–  

 

Røldal SA har vedteke gjeldande prisar: Årskort 1200,-, Vekekort 600,-, 3 døgnskort 400,-, 2 

døgnskort 300,- og døgnkort 190,- 

 

Sakshandsamar vil føreslå at ein justerar prisane noko opp i tråd med annan kostnadsvekst dei 

seinare åra.  

 

Årskort: 1 500,- 

Vekekort:    800,- 

3 døgn:    500,- 

2 døgn:    400,- 

Døgnkort:    220,- 

 

Framlegg til vedtak: 

Røldal SA opnar for rjupejakt og anna småviltjakt på Røldal SA fom 20 september 2018. 

Røldal SA vedtek desse reglane for slik jakt: 

 

1. Småviltjakt er tillete i tida 20 september tom 28 februar med fråtrekk av lovbestemte 

jaktfrie dagar. Småviltjakt er tillete mot løysing av jaktkort.  

2. Jaktkortet er personleg og kan ikkje overdragast til andre.  
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3. Jeger skal alltid ha gyldig jaktkort, jegeravgiftskort, våpenkort og andre pålagde 

dokument. Dokument skal framvisast for kontroll når oppsynet krev det.  

4. Hund er ikkje tillete under småviltjakt på Røldal SA. 

 

Dersom ein får ein svært sein vår med tilnærma nullproduksjon vil fjellstyret ta saka opp til 

ny handsaming.  

 

Røldal Fjellstyre vedtek nye prisar for Småviltjakt på Røldal SA gjeldande fom 2018: 

Årskort: 1 500,- 

Vekekort:    800,- 

3 døgn:    500,- 

2 døgn:    400,- 

Døgnkort:    220,- 

 

Prisane er like for alle 

 

Vedtaka er gjort i medhald av Fjellova § 23 og 25. Fjellstyret tek atterhald om at kommunen 

godkjenner vedtaket.  

 

Referat: 

Orientering ved sekretær og leiar. 

Torleif Fresvik: føreslår og oppretthalde prisane der innanbygds har halv pris og utsette 

jaktstarten til 1. oktober.  

Kort ordskifte om prisar. Det kjem fram at prisane vart endra for få år sidan og det er semje 

om å ikkje endre prisane.  

Dei andre representantane er einige i framlegget frå leiar. 

 

Vedtak: 

Røldal SA opnar for rjupejakt og anna småviltjakt på Røldal SA fom 1oktober 2018. Røldal 

SA vedtek desse reglane for slik jakt: 

 

1 Småviltjakt er tillete i tida 1oktober tom 28 februar med fråtrekk av lovbestemte 

jaktfrie dagar. Småviltjakt er tillete mot løysing av jaktkort.  

2 Jaktkortet er personleg og kan ikkje overdragast til andre.  

3 Jeger skal alltid ha gyldig jaktkort, jegeravgiftskort, våpenkort og andre pålagde 

dokument. Dokument skal framvisast for kontroll når oppsynet krev det.  

4 Hund er ikkje tillete under småviltjakt på Røldal SA. 

 

Dersom ein får ein svært sein vår med tilnærma nullproduksjon vil fjellstyret ta saka opp til 

ny handsaming.  

 

Røldal Fjellstyre vidarefører prisar for Småviltjakt på Røldal SA der innanbygds har halv pris: 

  Utanbygds Innanbygds  

Årskort: 1200,-  600,- 

Vekekort:    600,-  300,- 

3 døgn:    400,-  200,- 

2 døgn:    300,-  150,- 

Døgnkort:    190,-  95,- 
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Vedtaka er gjort i medhald av Fjellova § 23 og 25. Fjellstyret tek atterhald om at kommunen 

godkjenner vedtaket.  

 

Samrøystes 

 

 

 

Sak 45/17: Ulevåbotn – endring av status og organisering for framtida 

 

Saksdokument: 

Ingen 

 

Saksutgreiing: 

Støylen i Ulevåbotn har no formelt fått status som fjellstyrehytte. Den er utleigd ut 2018 etter 

dei gamle reglane for støylsbruk.  

 

Fjellstyret må ta stilling til kva som skal skje med denne plassen no når status har endra seg. 

Moment som må gåast gjennom. 

 

1. vedlikehald, opprusting- status og tiltak 

2. system for utlån/utleige i framtida   

 

Punkt 1: 

Bygningsmassa i Ulevåbotn har trong for oppussing og utbetring. Det vil vere føremålsteneleg 

at fjellstyret oppnemnde to representantar som tek ansvar for å gjennomføre ei befaring og 

kjem attende til fjellstyret med forslag til utbetringar. Dette bør gjennomførast ila sommaren 

2018.  

 

Punkt 2: 

Framtidig organisering av utleige av denne hytta kan organiserast på fleire måtar. Ein kan 

nytte same system som dei andre hyttene eller ein kan tenke seg eit meir komersialisert 

system. Ulvik Fjellstyre har td fleire fjellbuer som vert administrert om lag som fjellhyttenen 

til Røldal. I tillegg har dei ei hytte som er lett tilgjengeleg på Finse. Denne vert utleigd på 

Inatur og er ei viktig inntektskjelde for fjellstyret. Det er gode erfaringar med dette hjå Ulvik 

fjellstyre. For Røldal FS sin del er det truleg ikkje stort trykk frå innanbygdsbuande for å 

bruke ei slik hytte rett ved veg og ein kan sjå for seg at det kan vere ei grei inntekt dersom ein 

vel å leige ut hytta på Inatur.  

 

Sakshandsamar legg opp til at fjellstyret allereie no kan diskutere framtidig bruk av hytta, 

men at ein kan kome tilbake til nærmare utleigeordning på eit seinare tidspunkt.  

 

Framlegg til vedtak: 

Ingen 

 

Referat: 

Orientering ved leiar. 

Kort ordskifte.  
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Framlegg frå leiar om å utsette saka til ein har innhenta meir informasjon om statusen til 

bygget. Dette gjeld alder, evt vernestatus og infromasjon frå noverande leigetakar om tilstand 

på bygget.  

Styret samlar seg om dette forslaget. 

 

Vedtak: 

Styret utset saka og leiar får ansvar for å hente inn informasjon om tilstanden til bygget sendt 

inn av noverande leigetakar. Sekretær sjekkar opp i kva som er registrert om bygget hjå 

statskog og kommunen.  

 

Samrøystes  

 

 

Sak 46/17: Planlegging av aktivitet vinteren 2018 
 

Saksdokument: 

Ingen 

 

Saksutgreiing: 

Fjellstyret bør lage ein plan og fordele oppgåver for arbeid som skal utførast vinteren 2018. 

 

1. Innkjøp og transport av ved 

2. evt vedlikehald 

3. innkjøp av materiell og utstyr, transportar 

4. løyver til transport 

5. andre ting 

 

Fjellstyret diskuterar og fordelar oppgåver og ansvar. 

 

Framlegg til vedtak: 

Ingen 

 

Referat: 

1. det er bra med ved på hyttene, men fjelloppsynet sjekkar lager av ved og propan og 

sender til leiar på nyåret. Leiar får ansvar for å kjøpe inn og ordne transport av ved i 

tråd med tidlegare praksis.  

2. Det har vore diskutert å skifte golv i Eriksbu, men dette må ein kome tilbake til. Ikkje 

kjent med andre vedlikehaldsbehov no.  

Det bør og sjekkast ut kva som skal til for å skifte ut alle lyspunkt med LED, det er og 

trong for fleire ladepunkt på Eriksbu. Fjelloppsynet sjekkar over kva som skal til og 

kjem attende til fjellstyret med dette.  

3. det er innkjøpt mykje nytt utsyr og ein er ikkje kjend med at det er behov for meir. 

Håkon sender inn liste over manglar/tiltak på Gamlabue.  

4. løyver er omsøkt for heile valperioden og er i orden. 

5. ingen  

 

Styret samlar seg om ovanfor nemde punkt etter kort ordskifte. 
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Vedtak: 

Styret tek orienteringa til vitande og organiserar arbeidet som omtala i referatet.  

 

Samrøystes  

 

 

 

Sak 47/17: Sak vedr udemokratiske avgjerder i Røldal FS 
 

Saksdokument: 

Brev frå Ove Lynghamar m fl (sendt ut tidlegare) 

 

Saksutgreiing: 

Røldal FS har gjort fleire vedtak i denne saka og no seist i sak 40/17 der ein bad om 

dokumentasjon på kva som har vore udemokratiske avgjerder i Røldal FS.  

 

Ove Lynghamar m fl fekk frist til 15 november med å dokumentere påstandane om 

udemokratiske avgjerder i Røldal FS den seiste tida. Svaret kom til fjellstyret den 14 

november og er sendt ut til styremedlemene.  

 

I brevet vert det fyrst vist til at dei hevdar å ha klagerett på eit vedtak som vart gjort om 

samjakt tilbake i tid. Sakshandsamar vurderar det slik at ein no må sjå saka om samjakt som 

avslutta. Direktoratet har endeleg fastslege at det ikkje er klagerett på slike vedtak og at 

fjellstyret sitt fleirtalsvedtak gjeld. Denne saka bør no sjåast som avslutta.  

 

Vidare i brevet kjem det fram ulike påstandar om ting som skal ha skjedd mellom leiar og 

andre. Sakshandsamar kan likevel ikkje sjå at det er dokumentert at Røldal Fjellstyre har teke 

avgjerder som er udemokratiske. Røldal Fjellstyre har gjort fleirtalsvedtak i sakene som har 

vore oppe til handsaming og i dei aller fleste sakene er det gjort samrøystes vedtak.  

At nokon kan vere ueinige i resultatet av vedtaka er ikkje det same som at vedtaka er 

udemokratiske.  

 

Til slutt i brevet er det peika på at det er ynskeleg med god dialog og at fjellstyret skal fylgje 

lovar og reglar. Slik sakshandsamar har oppfatta fjellstyret er dette heilt i tråd med det 

fjellstyremedlemene også ynskjer.  

 

Sakshandsamar vil tilrå at ein no legg diskusjonen i denne saka ned for godt og at ein 

konsentrerar seg om å drive fjellstyret vidare etter gjeldande regelverk. Fjellstyret bør no få 

arbeide vidare og endeleg kunne leggje bak seg dei ueinigheitene som har vore.  

 

Framlegg til vedtak: 

Ingen 

 

Referat: 

Leiar les opp saksutgreiing.  

Torleif Fresvik: Har vore ein trasig haust i høve avisoppslag om manglande demokratiske 

avgjerder i Røldal Fjellstyre. Leiar kommenterer vidare påstandar i seiste brev og opplyser at 

han hadde kontakt med ein av underskrivarane, men elles bevisst har halde seg unna dette. 
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Har heller ikkje vorte kontakta av andre. Meiner all denne støyen kunne vore unngått. Leiar 

seier og at han to gonger har kommentert ovanfor Helleik Rabbe at han meiner det er han som 

har hatt interesser av at saka er halde i gang. Elles meiner Fresvik at fjellstyret har følg 

gjeldande reglar – og på tross av at det har kome signal om at styret må forvalte etter 

interesser i bygda framfor lovar og reglar. Vidare kan han ikkje sjå at han har pressa folk til å 

slutte i fjellstyret. Meiner ein no bør legge dette bak oss og kome vidare. Viser til møtet med 

kommunen der det var brei semje om å sjå framover.  

Randi Legård: det vart bestemt å starte på nytt etter møtet i kommunen. Likar ikkje at det vert 

framsett skuldingar mot kvarandre i møte. Dette gjeld begge vegar og då fyrst og fremst 

mellom Helleik og leiar.  

Torleif Fresvik: det har aldri stått at brevskrivarane ynskjer møte. Vil føreslå eit reint 

informasjonsmøte for alle interesserte.  

Lars O. Seim: føreslår at det vert kalla inn til eit møte med O. Lynghamar og 2-3 av dei andre 

brevskrivarane. Møtet bør vere med heile fjellstyret, også vara. Ein bør no kome til botnars i 

dette ein gong for alle. Saka har 30 års historie og starta med utleige om jakt i Vivassdalen. 

Meiner alt kan sporast tilbake til dette.  

Ynskjer vidare møte med brevskrivarane for å få ei avslutning og finne ut kva som er gale og 

feil. Dette er ein verkebyll og no må dette ta slutt.  

Torleif Fresvik: i 1990 var det ei klage på eit vedtak der nokre i fjelsltyret ikkje var habile. 

Denne klaga fekk medhald, men fjellstyret gjorde nytt vedak med habile medlemer og utfallet 

vart det same. Syns det er rart at ein ikkje kan vere ueinige i sak utan å vere personlege og dra 

dette med seg i mange år. Hans syn i saka er vel kjent for alle. Vert feil å ha møte med nokon 

som ikkje representerar H. Rabbe dersom det er dette saka eigentleg handlar om. Meinar dette 

ikkje har noko med fjellstyredrift å gjere, men utanforliggjande personlege ting.  

Lars O. Seim: mykje av saka handlar om samjakt. Meiner spørjeundersøkinga stadfestar at dei 

fleste aksepterar samjakt i noverande form. Fjellstyret bør lytte til jegarane.  

Håkon Småbrekke: kan sporast tilbake til samjaktsavtale. Randi Legård var ikkje til stades på 

møtet og det vart derfor fleirtal for leiar sitt framlegg. Leiar ville etterpå ikkje ta opp att saka 

og gjere om vedtaket. Møtet med kommunen skulle gje ein ny start. Meiner leiar etterpå har 

svara på ein dårleg måte innad i styret.  

Torleif Fresvik: samjakt er ikkje eit enkeltvedtak. Dette er no stadfesta. Kan ikkje påklagast.  

Håkon Småbrekke: det fyrste brevet vart stila til kvart medlem i fjellstyret. Det vart kalla eit 

opprop og avvist av leiar. Meiner leiar har hatt ein mykje betre føresetnad for å nytte 

lovverket sidan dette er noko han kan. Har derfor fått gjennom mykje av sine meingingar. 

Støttar Lars O. Seim sine forslag.  

Lars O. Seim: skjønar at denne saka har vore belastande for leiar. Meiner at ein nettopp derfor 

bør ha eit møte der ein kan få lufta ut skikkeleg.  

Torleif Fresvik: undersøkinga som er utført kan vere farga av at dei som ikkje ville ha kort 

likevel fekk ho. Utgangspunktet for denne saka var udemokratiske avgjerder i fjellstyret – no 

handlar det om 30 år gamle ting som ikkje har noko med fjellstyredrifta å gjere. Meiner han 

ikkje har lagt seg opp i andre ting etter 1990.  

Håkon Småbrekke: undersøkinga er laga av eksterne. Kan ikkje seie at undersøkinga er farga.  

Torleif Fresvik: meiner undersøkinga kan vere farga ettersom nokon har fått den og ikkje 

andre. 

Håkon Småbrekke: meiner leiar peikar på at Lars O. Seim og Håkon Småbrekke nører opp 

omkring konflikta. Meiner leiar er like flink til å halde denne gåande.  
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Randi Legård: høyrer at saka i alle fall ikkje er lagt død etter møtet med kommunen. Likar 

ikkje det ho høyrer og er ikkje glad i konfliktar. Meiner ein bør ha møte med brevskrivarane 

for å få lagt saka død.  

Torleif Fresvik: forandrar ikkje meining uansett talet på møter og kan ikkje sjå hensikten med 

møte. Ser at det er fleirtal for å ha eit slikt møte, men ser ikkje kva som skal kome fram som 

ikkje allereie er diskutert.  

Randi Legård: dersom eit møte kan vere med på å skape ro, er det verdt det. Det er sjølvsagt 

ikkje meininga at nokon skal endre meining i saka, men å diskutere dette i ro og mak kan 

gjere ende på diskusjonen for godt.  

Torleif Fresvik: dersom det vert møte bør det vere skriftlege tema slik at alle kan førebu seg.  

Lars O. Seim: oppfatta brevet som ei støtte til H. Rabbe. Må vere noko med denne gamle saka 

som gjer at det vert konfliktar. Meiner dette og handlar om kraftutbygging og grensa for 

villreinens leveområde. Dette er og konfliktar der leiar og H. Rabbe har vore på kvar si side. 

Dette heng med i dagens konflikt.  

Torleif Fresvik: gjentek at det må vere lov å vere ueinige i sak utan at det skal verte personleg. 

Dette har ikkje tyding for fjellstyredrifta. Presiserar at han aldri har vore mot samjakt, berre 

måten den vert gjennomført på. Det finst mange ulike løysingar på dette. Vederlag er eit 

stikkord.  

 

Styret avsluttar diskusjonen og framlegget til Lars O. Seim står att som det einaste konkrete 

forslaget: «Det skal kallast inn til møte mellom Ove Lynghamar og 3 representantar frå dei 

andre som underteikna brevet. Dei vel sjølve desse. Møtet skal vere mellom desse 4 og heile 

fjellstyret med vara» 

 

Sekretær føreslår møtedato 15 januar. Sekretær føreslår at det vert henta inn moment frå både 

sider slik at det kan utarbeidast ei kort liste med diskusjonspunkt for møtet. Styret er einige i 

dette.  

 

Vedtak: 

Røldal FS kallar inn Ove Lynghamar og tre representantar for dei underskrivne til møte den 

15 januar. Møtet skal vere mellom desse og fjellstyremedlemer med vara. Møtet skal ikkje 

vere ope for andre for å få ro rundt møtet og sidan det for ein stor del vert diskutert på 

personnivå. Sekretær utarbeider momentliste som skal vere grunnlag for møtet.  

 

Samrøystes  

 

 

 

Sak 48/17: Eventuelt 
 

 

Saksdokument: 

 

Saksutgreiing: 

 

Framlegg til vedtak: 

 

Referat: 
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Sekretær orienterar om saker som var til handsaming under haustmøtet i Eidfjord. 

 

Vedtak: 

Styret tek orienteringa til vitande.  

mailto:leiar.roldal@fjellstyrene.no
mailto:roldal@fjellstyrene.no
http://www.hardangervidda-fjellstyra.no/

